



Shenzhen International Foundation College

深圳国际预科学院

Scholarship Application Form 奖学金申请表

SECTION A. APPLICANT INFORMATION 学生情况

Chinese Name 中文姓名: _____ English Name 英文名: _____
Date of Birth 出生日期: _____ Citizenship 国籍: _____

SECTION B. APPLICANT STATEMENT 申请人陈述 (中英文均可)

In the space provided please tell us why you believe you are an excellent candidate for SIFC (maximum 200 words). You should take into account your academic and/or your personal achievements.
如果您觉得自己是深圳国际预科学院的优秀候选学生，请在下列方框内写出理由（不超过 200 字）。请尽量涵盖学生的学术和个人成就。

A large, empty rectangular box with a thin black border, intended for the applicant to write their statement. The background of the page features a large, faint watermark of the college's crest and name.

Please outline any areas of your academic and/or personal performance you wish to achieve.

请大概写出你在个人/学术方面想要达到的目标。



Please outline your future career/university ambitions. And how do you think the scholarship program could help you?

请大概讲述一下你未来的职业/大学规划。以及你觉得奖学金能给你带来怎样的帮助？



Signature 学生签字: _____

Date 日期: _____

SECTION C. FAMILY INFORMATION 家庭信息 (Optional 可选)

Please have your parents complete this section if you are applying for the Principal Scholarship.
如果你想要申请院长奖学金，请让你的父母完成此部分内容填写。

*Parent/Guardian 1 家长或监护人 1

Name 姓名: _____ Relation to student-applicant 与申请人关系: _____

Email address 电子邮件地址: _____

Home address 家庭地址 (if different from applicant 如果申请人不同):

Occupation/Title 职业/职位: _____

Employer 所在公司: _____ Number of years with employer 在此公司工作年限: _____

*Parent/Guardian 2 家长或监护人 2

Name 姓名: _____ Relation to student-applicant 与申请人关系: _____

Email address 电子邮件地址: _____

Home address 家庭地址 (if different from applicant 如果申请人不同):

Occupation/Title 职业/职位: _____

Employer 所在公司: _____ Number of years with employer 在此公司工作年限: _____

Statement of Truth 真实性陈述

I declare that the information reported on this form is, to the best of my knowledge and belief, true, correct, and complete.
Please note: providing false or incomplete information may jeopardize an applicant's admission and scholarship decision.
尽我所知所信，我在本表格提供的所有信息均属完整、准确无误，特此声明如上。
请注意，如果您提供了任何虚假或不完整信息，都将影响学生的入学和奖学金结果。

Signature of Parent/Guardian 1 家长/监护人 1 签名: _____ 日期: _____

Signature of Parent/Guardian 2 家长/监护人 2 签名: _____ 日期: _____

Signature of Applicant 申请人签名: _____ 日期: _____